
1973 Ferrari 246 'Dino' - GTS

GTS

Price	Price on Request	Drive	LHD
Year of manufacture	1973	Interior colour	Black
Country VAT	CH	Condition	Used
Mileage	94 600 km / 58 782 mi	Location	
Gearbox	Manual	Fuel type	Petrol
Number of seats	2	Exterior colour	Yellow
Number of doors	3	Car type	Convertible / Roadster
Performance	195 PS / 144 kW / 193 BHP		
Interior type	Leather		

Description

Mythique et rare Dino 246 GTS dans un très bon état général, ancienne restauration avec une belle patine, équipée du mélodieux V6 Dino 2.4 Litres de 195 CV, véhicule idéal pour les rallies historiques, petit historique suivi, ce véhicule en particulier a été livré neuf aux USA équipé des Sièges Daytona, de la Climatisation et des Vitres Electriques. Véhicule complet avec roue de secours, outils et cric'.

Disponibilité & essai : Essai uniquement sur rendez-vous après discussion. Il est toujours préférable de nous prévenir de votre venue pour que nous puissions vous assurer le meilleur des services.

Photos, options & historique : Sur demande, nous fournissons volontiers des éléments supplémentaires par mail.

-

Mythical and rare Dino 246 GTS in very good general condition, former restoration with a beautiful patina, equipped with the melodious 2.4 Liters V6 Dino of 195 HP, ideal vehicle for historic rallies, little history, this vehicle in particular was delivered new in the USA equipped with Daytona Seats,

A/C and Electric Windows. Complete vehicle with spare wheel, tools and jack.

Availability & test: Test only on appointment after discussion. It is always better to warn us of your coming so we can assure you the best service.

Pictures, Options & History: On request, we gladly provide additional elements by mail.

Carugati Automobiles SA

Route de la Galaise 14
12281228 Plan-les-Ouates - Genève
Switzerland
Phone +41 22 884 34 44
Fax +41 22 884 34 40
<http://www.carugati.ch>

<https://www.classicdriver.com/en/car/ferrari/246-dino/1973/863029>

© Classic Driver. All rights reserved.